

	<h2>Referat af bestyrelsesmøde</h2>	<p>Jægerhuset, Jægerhusstien 1, 5000 Odense C  <b>Den 23. august kl. 19.00-21.00</b></p>
<b>Deltagere</b>	<p>Lone, Niels, Kim, Rikke og Carsten  Morten og Torben</p>	

### Dagsorden

<b>1.</b>	<b>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 21/6</b> Referent: Kim K Referat godkendt	
<b>2.</b>	<b>Tema om korttegning</b> DM kort er under færdiggørelse. Kort til vintertræning: Tarup-Davinde, Høgsholt og Onse Bakker Kort til Fyn 5daws 2018: Kirkendrup, Tarup-Davinde, Kohave, Odense Sprint og Aaløkkeskoven Sprint 2018: Odense C + Odense Ø B-løb: Afventer evt. behov fra kredsen	
<b>3.</b>	<b>Opfølgning på Find vej fra sidste møde</b> Der har meldt sig tre "plejeforældre": Elmelund: Peter Sigvard Tarup-Davinde: Jakob Dreisig Stige Ø: Rikke Jespersen	
<b>4.</b>	<b>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sprintcup initiativ Allan Grundsøe og Søren Klingenberg er valgt ind som fynske repræsentanter</li> </ul>	
<b>5.</b>	<b>Kommende aktiviteter</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>DM Stafet og Lang 9-10/9.</b> Funktionsledermøde 22.09. Der er styr på projektet.</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fjordens Dag på Stige Ø, 10/9 Gintas Bloze er ansvarlig</li> <li>• Condes workshop lørdag 16.9 kl 9-16 Op til 10 deltagere</li> <li>• Fynbo Karrusel To starter til hhv. Ungdom og andre. Niels og Kim sørger for pølser og vand</li> <li>• Divisionsturnering 17.9 og så enten 30/9 eller 22/10 Kim bestiller bus til 17.09</li> <li>• Træningsløb i Svanninge Bjerger, 21.09 Vi kan deltage "gratis" mod at låne SI ud til politiløb tidligere på dagen</li> <li>• 5000 m klubmesterskab flyttes til 12.10 pga. ovenstående</li> <li>• Mini teknikkursus, onsdag den 11.10</li> <li>• Klubmesterskab i O-løb?</li> <li>• Natugle den 16.11</li> <li>• Aha løb, 9.12. Arrangeres af Iversen United</li> <li>• Julefrokost 16.12. Lone er arrangements tovholder. Morten eftersøger en repræsentant fra Mini Maxi forældrene.</li> </ul>	
<p><b>6.</b></p>	<p><b>Kommunikation</b> Noget til hjemmesiden eller Facebook? Side om Bennikekruset og øvrige æresbevisninger, Kim</p>	
<p><b>7.</b></p>	<p><b>Eventuelt nyt om træning</b> Der er tre trænerkræfter på plads: Rasmus Iversen, Pernille Spangsberg og Joakim Damgaard Lisbeth er koordinator. Træning er aftalt frem til 19.04.</p>	
<p><b>8.</b></p>	<p><b>Eventuelt nyt om økonomi</b> Friluftsrådet er afregnet knap 20.000 for Find vej i Elmelund</p>	
<p><b>9.</b></p>	<p><b>Eventuelt</b> Cykeltøj: Lone har indledt undersøgelse – ikke modtaget tilbud endnu Næste møde 04.10. (økonomistatus og medlemstyper) Palle og Allan indkaldes.</p>	